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Zápisnica z 13. zasadania MsZ v Krompachoch, 

 konaného dňa 13.12.2023  

vo veľkej zasadačke Mestského úradu v Krompachoch. 

 

Prítomní podľa prezenčnej listiny.  

  

Dárius Dubiňák, primátor mesta otvoril a viedol 13. zasadanie Mestského zastupiteľstva v 

Krompachoch.          13.25 hod.

    

MsZ je uznášaniaschopné, prítomných je 9 poslancov MsZ.  

Ospravedlnili sa poslanci: Marián HOJSTRIČ, Matúš STANA 

V miestnosti neboli poslanci: Lukáš BAGIN 

 

P R O G R A M: 

 

1. Otvorenie  

2. Schválenie programu zasadania MsZ  

3. Určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice  

4. Voľba návrhovej komisie  

5. Majetkové návrhy 

6. Návrh rozpočtových opatrení 

7. Úprava rozpočtov škôl a školských zariadení 

8. Návrh Doplnku č. 5 Všeobecne záväzného nariadenia mesta Krompachy č. 4/2014 

o miestnych daniach na území mesta Krompachy 

9. Návrh Doplnku č. 1 Všeobecne záväzného nariadenia mesta Krompachy č. 5/2021 

o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území 

mesta Krompachy 

10. Návrh Doplnku č. 3 k VZN č. 2/2015 o určení miesta a času zápisu dieťaťa na 

plnenie povinnej školskej dochádzky 

11. Návrh Doplnku č. 6 k VZN č. 2/2019 o príspevkoch na čiastočnú úhradu 

nákladov na školách a v školských zariadeniach 

12. Návrh Doplnku č. 2 k Štatútu Zboru pre občianske záležitosti pri MsZ v 

Krompachoch 

13. Návrh VZN 03/2023 o poplatkoch za znečisťovanie ovzdušia prevádzkovateľmi 

malých zdrojov znečisťovania ovzdušia 

14. Návrh na schválenie Zriaďovacej listiny Mestských detských jaslí na Ulici 

Mikuláša Šprinca 1378/6, Krompachy 

15. Prehodnotenie Zmluvy o poskytnutí dotácie zo štátneho rozpočtu 

prostredníctvom rozpočtu Ministerstva kultúry SR na rok 2022 – Obnova NKP č. 

2354/1 Železiareň, zlievareň, Stará Maša, Krompachy 

16. Správa o výsledku kontroly hlavnej kontrolórky 

17. Návrh plánu kontrolnej činnosti na I. polrok 2024 

18. Návrh harmonogramu zasadaní MsZ v Krompachoch na rok 2024 

19. Interpelácie poslancov MsZ 
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20. Rôzne 

21. Diskusia 

22. Záver 

 

 

2. Schválenie programu zasadania MsZ      13.26 hod. 

 

Primátor mesta predložil návrh programu.  

 

Hlasovanie:  

Prítomných 9 poslancov MsZ.  

Za   : 9 – Jendruch, Dzimková, Hlaváč, Rušinová, Zahuranec, Ontko, Gula, Ďorko, 

Štancel 

Proti   : 0  

Zdržal sa : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 13/B.1 viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) program 13. MsZ. 

 

Primátor mesta doplnil do programu rokovania bod č. 9, a to Návrh „Ročnej zmluvy  

o zbere, odvoze, zneškodňovaní komunálneho odpadu a výkonu iných činností č. 19/2024“ 

 

Hlasovanie:  

Prítomných 9 poslancov MsZ.  

Za   : 9 – Jendruch, Dzimková, Hlaváč, Rušinová, Zahuranec, Ontko, Gula, Ďorko, 

Štancel 

Proti   : 0  

Zdržal sa : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 13/B.2 viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) zmenu programu 13. 

MsZ s doplnením bodu Návrh Ročnej zmluvy  o zbere, odvoze, zneškodňovaní komunálneho 

odpadu a výkonu iných činností č. 19/2024 

 

3. Určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice    13.28 hod. 

 

Primátor mesta určil za zapisovateľku Luciu Salokovú a za overovateľov zápisnice 

poslancov: Igora Jendrucha a Oľgu Dzimkovú. 

 

4. Voľba návrhovej komisie       13.29 hod. 

 

Primátor mesta predložil návrh na členov návrhovej komisie v zložení poslancov MsZ:       

Ján Zahuranec, Martin Štancel a Radovan Ďorko. 

 

Hlasovanie:  

Prítomných  9 poslancov MsZ.  

Za  : 9 – Jendruch, Dzimková, Hlaváč, Rušinová, Zahuranec, Ontko, Gula, Ďorko, 

Štancel 
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Proti   : 0  

Zdržal sa : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 13/A.1 viď pripojené k zápisnici (volí) návrhovú komisiu  

 

 

5. Majetkové návrhy       13.30 hod. 

    

5.1 Podmienky obchodnej verejnej súťaže na predaj nehnuteľností na Kúpeľnej ulici 

v Krompachoch 

         

Anna Nemčíková, prednostka MsÚ predložila písomný materiál prenájom, ktorý je prílohou 

tejto zápisnice. 

 

Hlasovanie:  

Prítomných 9 poslancov MsZ.  

Za   : 9 – Jendruch, Dzimková, Hlaváč, Rušinová, Zahuranec, Ontko, Gula, Ďorko, 

Štancel 

Proti   : 0  

Zdržal sa : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 13/B.3 viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) podmienky OVS 

 

5.2 Podmienky obchodnej verejnej súťaže na predaj nehnuteľností na ulici SNP v 

Krompachoch 
 

Anna Nemčíková, prednostka MsÚ predložila písomný materiál, ktorý je prílohou tejto 

zápisnice. 

p.p. Rušinová – aký má majiteľ zámer na využitie, lebo si nespomínam. 

Primátor mesta – má tam byť kamenárstvo. 

 

Hlasovanie:  

Prítomných 9 poslancov MsZ.  

Za   : 9 – Jendruch, Dzimková, Hlaváč, Rušinová, Zahuranec, Ontko, Gula, Ďorko, 

Štancel 

Proti   : 0  

Zdržal sa : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 13/B.4 viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) podmienky OVS 

 

5.3 Schválenie zámeru predaja akcií spoločnosti PLEJSY Invest, a.s. 

 

Anna Nemčíková, prednostka MsÚ predložila písomný materiál, ktorý je prílohou tejto 

zápisnice. 

p.p. Jendruch – čo na to komisia finančná a majetková? 

p.p. Ďorko – Majetková a finančná komisia po získaní informácií, navrhuje schváliť predaj 

týchto akcií. 
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p.p. Rušinová – k spoločnosti Plejsy Invest, a.s sme mali stále stanovisko audítorky, preto sa 

chcem opýtať, že či máme stanovisko audítorky. 

Primátor mesta – toto riešil JUDr. Skurka, s tým, že nie je to v materiáloch, ale hodnota je 

reálne zohľadňujúca sumu akcií. Keď sa pozrieme na predchádzajúce obdobie, tak suma bola 

nejakých 69 000 €, vtedy sa to neschválilo a za 3 roky hodnota klesla o vyše polovicu. Po 

konzultácii s JUDr. Skurkom, tak sme dospeli k tomu, že tie 4%, čo tvorí celková hodnota, 

ktorú má mesto v spoločnosti, tak aj keby sme si to nechali, tak to nezodpovedá ničomu. Tiež 

odporúčame, aby sa predali tieto akcie. 

p.p. Rušinová – dúfam, že nedopadnem tak, ako v Košiciach na zastupiteľstve, že začnete 

mať zo mňa srandu a mi poviete, že som mala byť na komisii. V materiáloch je napísané, že 

komisia odporučila – neodporučila MsZ schváliť podmienky obchodnej verejnej súťaže. 

Primátor mesta – materiály vám boli zaslané v piatok 8.12.2023 a komisia zasadala 

v pondelok 11.12.2023, preto je to tak.  

p.p. Rušinová – potom sa to tu zbytočne píše. Ja som tiež nad tým rozmýšľala, či áno, či nie. 

Do budúcna by som poprosila, aby bolo aj stanovisko audítorky. Čo som sa dočítala v 

podmienkach, tak ponuka platí len do konca roka, lenže my to do konca roka neschválime, 

lebo to je len zámer. 

Primátor mesta – áno, teraz je to len zámer. Toto má tiež odkomunikované JUDr. Skurka 

s tým, že táto cena by mala platiť. Uvidíme, či neprídu s niečím iným, ale toto mu bolo 

sľúbené. 

p.p. Ďorko – my sme tento materiál podrobne prebrali na komisii. V minulosti bolo 

predaných už 169 akcií. Hodnota akcií bola 43 000 €. Pýtali sme sa, či čiastka, ktorá tam bola 

uvedená, tak či bola aj zaplatená mestu. K tomu sme sa nedopátrali, takže ešte táto informácia 

bola vhodná s tým, že bolo tam aj stanovisko právnika, ktorý odporúča tieto akcie predať lebo 

keby išla spoločnosť od likvidácie, tak nám hrozí, že mesto bude vo výške svojho podielu 

zodpovedať za nejaké škody, ktoré by napáchala táto spoločnosť v budúcnosti. Lepšie je to 

predať teraz, kým je nejaká taká ponuka. Schváli sa zámer s tým, že oni by v priebehu roka 

mali následne dotiahnuť ten predaj. 

 

Hlasovanie:  

Prítomných 9 poslancov MsZ.  

Za   : 9 – Jendruch, Dzimková, Hlaváč, Rušinová, Zahuranec, Ontko, Gula, Ďorko, 

Štancel 

Proti   :  

Zdržal sa :   

MsZ prijalo uznesenie č. 13/B.5 viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) zámer predaja akcií 

 

 

6. Návrh rozpočtových opatrení       13.38 hod. 

 

Primátor mesta predložil materiál, ktorý je prílohou tejto zápisnice. 

p.p. Rušinová predložila poslanecký návrh, aby sa za rozpočtové opatrenia č. 41 – 46 

hlasovalo naraz. 

ZA poslanecký návrh všetci prítomní poslanci MsZ: Jendruch, Dzimková, Hlaváč, Rušinová,  
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Zahuranec, Ontko, Gula, Ďorko, Štancel. Poslanecký návrh prešiel. 

 

RO č. 41 – 46: 

 

Hlasovanie:  

Prítomných 9 poslancov MsZ.  

Za   : 9 – Jendruch, Dzimková, Hlaváč, Rušinová, Zahuranec, Ontko, Gula, Ďorko, 

Štancel 

Proti   : 0  

Zdržal sa : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 13/C.1 viď pripojené k zápisnici (berie na vedomie) RO č. 41 až 46. 

 

Primátor mesta predložil materiál, ktorý je prílohou tejto zápisnice. 

 

RO č. 47 

 

Hlasovanie:  

Prítomných 9 poslancov MsZ.  

Za   : 9 – Jendruch, Dzimková, Hlaváč, Rušinová, Zahuranec, Ontko, Gula, Ďorko, 

Štancel 

Proti   : 0  

Zdržal sa : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 13/B.6 viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) RO č. 47 

 

 

7. Úprava rozpočtov škôl a školských zariadení     13.42 hod. 

 

Primátor mesta predložil materiál, ktorý je prílohou tejto zápisnice. 

 

Hlasovanie:  

Prítomných 9 poslancov MsZ.  

Za   : 9 – Jendruch, Dzimková, Hlaváč, Rušinová, Zahuranec, Ontko, Gula, Ďorko, 

Štancel 

Proti   : 0  

Zdržal sa : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 13/B.7 viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) úpravu rozpočtu ZŠ 

s MŠ Maurerova 

 

Hlasovanie:  

Prítomných 9 poslancov MsZ.  

Za   : 9 – Jendruch, Dzimková, Hlaváč, Rušinová, Zahuranec, Ontko, Gula, Ďorko, 

Štancel 

Proti   : 0  

Zdržal sa : 0 
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MsZ prijalo uznesenie č. 13/B.8 viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) úpravu rozpočtu ZŠ 

s MŠ SNP 

 

Hlasovanie:  

Prítomných 9 poslancov MsZ.  

Za   : 9 – Jendruch, Dzimková, Hlaváč, Rušinová, Zahuranec, Ontko, Gula, Ďorko, 

Štancel 

Proti   : 0  

Zdržal sa : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 13/B.9 viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) úpravu rozpočtu MŠ 

Hlavná 

 

Hlasovanie:  

Prítomných 9 poslancov MsZ.  

Za   : 9 – Jendruch, Dzimková, Hlaváč, Rušinová, Zahuranec, Ontko, Gula, Ďorko, 

Štancel 

Proti   : 0  

Zdržal sa : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 13/B.10 viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) úpravu rozpočtu ZUŠ 

 

 

 

8.   Návrh Doplnku č. 5 Všeobecne záväzného nariadenia mesta Krompachy č. 4/2014 o 

miestnych daniach na území mesta Krompachy            13.44 hod. 

 

Primátor mesta predložil písomný materiál, ktorý je prílohou tejto zápisnice.  

p.p. Ďorko – Majetková a finančná komisia odporúča schváliť tento návrh. 

p.p. Rušinová – nemohla som prísť na pracovné stretnutie, nestotožňujem sa s týmto VZN. 

Navyšujete dane o 30%, je to veľmi veľa v tejto situácii, keď ľudia nemajú peniaze. Ja viem, 

že ani samosprávy nemajú peniaze, ale myslím si, že Krompachy až tak zle na tom nestoja čo 

sa týka bežných príjmov. Mne sa to zdá veľmi veľa, ja za to nezahlasujem. Pozerala som aj 

parkovné, využívanie verejného priestranstva na parkovanie osobného auta  a urobila som si 

analýzu. Neviem, či si to poslanci prepočítali. Som za to, aby sa to navýšilo, ale nie v takej 

výške.  

Primátor mesta – pani poslankyňa, máme demokraciu, tak daj poslanecký návrh, ako si to 

predstavuješ a môžeme o tom hlasovať. 

p.p. Rušinová – u nás v Krompachoch sú bežné parkovacie miesta 2,5 m x 5 m. V obchodných 

domoch, kde sú hromadné parkoviská, tak sú menšie parkovacie miesta, ale u  nás sú 2,5 x 5 m, 

čiže to je 12,5 m2. Tí, ktorí si do teraz platili 243 €, teraz budú 547 €. Je to viac ako 

dvojnásobok. Pri taxi službe bolo 300 € a teraz 684 €. Nepáči sa mi to, ale dobre, zarábajú, 

podnikajú. Pre ZŤP teraz bolo 10 € za mesiac, tam je širšie parkovacie miesto 3,5 m x 5 m, 

čiže to je 17,5 m2. Zo 120 € to vychádza na 319 €, tam je to skoro trojnásobok. Keď sa k tomu 

pripočíta daň za pozemky, za byty, za komunál, tak to sú strašné sumy. Čo som pozerala 

ostatné mestá, tak som si pozrela Prešov má zvýšené poplatky o 12% alebo 18%, Košice 12%, 

poslanci to neschváli a my sme tu dali surovo 30%. Ja viem, že mesto má problémy, ale aj 
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ľudia, ktorí tu žijú majú tiež finančné problémy. Toto je môj názor, ja nebudem nikoho 

ovplyvňovať. 

Primátor mesta – mal som možnosť rozprávať so starostami a primátormi na poslednom 

ZMOSe, tak sú mestá, ktoré zvyšujú poplatky až o 100%. Pokiaľ by mestá a obce mali mať 

vyrovnaný rozpočet, tak im chýba 500 000 000 € a preto by mali zvýšiť poplatky za dane 

v priemere o 690 %. Viem, že každé zdražovanie je nepríjemné. Predsedovi ZMOSu som dal 

otázku, že prečo primátori a starostovia  musia byť tí zlí, ktorí si plnia kasy, prečo sa vláda 

nevzdá sociálnych balíčkov ako napr. cestovanie zdarma, tak mi bolo odpovedané, že pán 

premiér sa nevzdá sociálnych balíčkov. Keď som im vysvetľoval, že máme viac škody ako 

úžitku z toho, že je doprava zadarmo a spoluobčania nám nosia odpad, deti chodia do iných 

škôl a naše školy trpia lebo nemajú dostatok študentov, tak ich to vôbec nezaujíma. P reto išiel 

návrh zo ZMOSu, lebo nie každé mesto si môže dovoliť zdvihnúť tak poplatky, aby sa zdvihla 

DPH o 1%. Opäť sa pýtam, že prečo musia trpieť všetci Slováci, keď sa niekto nechce vzdať 

sociálnych balíčkov. Je to všetko nepríjemné, že sa idú zdvíhať poplatky, ale mestá a obce 

v okolí idú zdvíhať miestne poplatky. Veľmi nerád predkladám tento materiál, ale situácia nás 

k tomu núti. 

p.p. Zahuranec – nechcem hodnotiť, či 30 % je veľa alebo 50 % je veľa, ale keď ste navrhli 

tých 30 %, tak asi potrebujeme aspoň tých 30 %.  K parkoviskám len toľko, že bežné 

parkovanie je zadarmo a ten, čo si chce kúpiť parkovacie miesto, tak si ho kúpi, ak nechce, tak 

si ho nekúpi. Ľudí nikto nenúti, možno by som mal výhradu pri ZŤP parkovaní, či má ísť tak 

vysoko. Dnes som  čítal, že v Košiciach v Starom meste chcú za jedno parkovacie miesto od 

10 000 €, takže hovorím, kto chce, ten si to kúpi.  

Primátor mesta – vrátim sa k parkovaniu, je to návrh, keď prídete s iným návrhom a poslanci 

ho schvália, tak nemám nič proti tomu. Mne sa zdá nespravodlivosť v tom, že keď si pozrieme 

parkovacie miesta ZŤP, tak na Lorencovej ulici jedno parkovacie miesto je tak široké, že na 

Slovinskej ulici by tam zaparkovali možno dve autá vedľa seba . Príde mi to dosť nefér, že má 

občan zaplatiť 120 € a ako keby zasahoval do dvoch miest. Vedľa je malý priestor možno na 

motorku alebo bicykel. Aj toto je nejaké usmernenie pre tých ľudí, že mať parkovacie miesto je 

pre nich privilégium, tak ja som ZŤP a si nakreslím čiaru akú chcem a niekto si to nemôže 

urobiť, lebo nie je priestor. Od roku 2014 sa nič nezvyšovalo, reálne mzdy rástli a stotožňujem 

sa s tým, čo povedal p. poslanec Zahuranec.  

Ing. Ľuboš Ontko, zástupca primátora – viacerí poslanci sa dohodli na týchto sumách na 

pracovnom stretnutí, čiže to nie je len z hlavy pána primátora alebo niekoho iného, ale tento 

názor zdieľajú poslanci, ktorí sa pracovného stretnutia zúčastnili. 

p.p. Jendruch – skúste ma z toho vyviezť, ale ja si pamätám, že kedysi sa platilo 400 € za rok 

za jedno parkovacie miesto.  

p.p. Rušinová – určite nie. 

p.p. Jendruch – ja som sa teraz dozvedel, že platíme len 200 € za parkovacie miesto.  

p.p. Rušinová – 400 Sk možno ale nie 400 €.  

Primátor mesta – toto ja neviem posúdiť.  

p.p. Jendruch – keby to bola pravda tých 400 €, tak navýšenie o nejakých cca 120 € nie je 

veľa. 

p.p. Rušinová – viem, čo sa udialo na SNP, ľudia nemajú kde parkovať, lebo celé jedno 

parkovisko je vyhradené, ale v podstate aj toto je príjem do mesta. Keď pôjdeme s takýmito 

sumami, že dáme 547 € alebo 550 €, tak neviem, či si niekto za to zaplatí a tiež pre ZŤP 320 €, 

to sa mi zdá veľa. 

Primátor mesta – p. poslankyňa, ako som povedal, dajte poslanecky návrh. To, že sú tieto 

miesta je niekedy viac na škodu. Ľudia sa medzi sebou hádajú, mali medzi sebou potýčky. 
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p.p. Bagin v miestnosti 13.58 hod. 

 

p.p. Rušinová predložila poslanecký návrh, aby sa v Doplnku č. 5, v 4. časti daň za užívanie 

verejného priestranstva – sadzba dane, ktorý by znel: pre FO z 0,12 € na 0,10 €, pre 

stanovištia TAXI z 0,15 € na 0,13 € a pre ZŤP z 0,05 € na 0,03 €.  

 

p.p. Ontko – na základe čoho si prišla k týmto číslam? 

p.p. Rušinová – a vy ste ako k nim prišli? 

p.p. Ontko – my sme dohodli. 

p.p. Rušinová – no vy ste sa dohodli šiesti a ja sama. 

 

ZA poslanecký návrh: Rušinová 

Zdržal sa:    Jendruch, Dzimková, Hlaváč, Gula, Štancel, Bagin, Ďorko 

Proti:    Zahuranec, Ontko 

Poslanecký návrh neprešiel. 

 

 

Hlasovanie:  

Prítomných 10 poslancov MsZ.  

Za   : 8 – Jendruch, Dzimková, Hlaváč, Zahuranec, Ontko, Gula, Štancel, Ďorko 

Proti   : 1 – Rušinová 

Zdržal sa : 1 – Bagin  

MsZ prijalo uznesenie č. 13/D.1 viď pripojené k zápisnici (uznáša sa)  

 

Hlasovanie:  

Prítomných 10 poslancov MsZ.  

Za  : 8 – Jendruch, Dzimková, Hlaváč, Zahuranec, Ontko, Gula, Štancel, Ďorko 

Proti   : 1 – Rušinová  

Zdržal sa : 1 – Bagin  

MsZ prijalo uznesenie č. 13/C.2 viď pripojené k zápisnici (berie na vedomie)  

 

9. Návrh „Ročnej zmluvy  o zbere, odvoze, zneškodňovaní komunálneho odpadu 

a výkonu iných činností č. 19/2024“      14.04 hod. 

 

Primátor mesta predložil písomný materiál, ktorý je prílohou tejto zápisnice.  

p.p. Zahuranec – poprosil by som vysvetliť čipovanie. 

Primátor mesta – všetky bytové domy majú očipované kontajnery, to znamená, že keď tam 

príde vozidlo a akonáhle dvihne kontajner, tak vtedy zaznamenáva, že kontajner bol 

vyprázdnený. V meste máme veľa kontajnerov, ktoré sa v priebehu roka vysypú možno raz 

alebo dvakrát. My platíme mesačne za nájom každého kontajnera. Keď bol paušálny vývoz, tak 

sa všetky kontajnery nevysypávali, čiže teraz to je očipované. V priebehu roka bude prebiehať 

aj čipovanie kontajnerov aj u PO a v rodinných domoch. 

p.p. Zahuranec – tí, čo sypú do kontajnerov nebudú počítaní? Ide len o  to, že či sú kontajnery 

skutočne vysypané? 

Primátor mesta – áno. 

p.p. Štancel – kto rozhodne, či sa kontajner vysype alebo nevysype? 
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Primátor mesta – keď je kontajner prázdny, tak ho nevysypú. Zbytočne ho budú dávať.  

 

Hlasovanie:  

Prítomných 10 poslancov MsZ.  

Za   : 10 – Jendruch, Dzimková, Hlaváč, Rušinová, Zahuranec, Ontko, Gula, Ďorko, 

Štancel, Bagin 

Proti   : 0  

Zdržal sa : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 13/C.3 viď pripojené k zápisnici (berie ma vedomie) dôvodovú 

správu k návrhu ročnej zmluvy č. 19/2024 

 

Hlasovanie:  

Prítomných 10 poslancov MsZ.  

Za   : 10 – Jendruch, Dzimková, Hlaváč, Rušinová, Zahuranec, Ontko, Gula, Ďorko, 

Štancel, Bagin 

Proti   : 0  

Zdržal sa : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 13/B.11 viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) ročnú zmluvu č. 

19/2024 

 

 

10.   Návrh Doplnku č. 1 Všeobecne záväzného nariadenia mesta Krompachy č.5/2021     

o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území mesta 

Krompachy                                                                      14.08. hod. 

    
Primátor mesta predložil písomný materiál, ktorý je prílohou tejto zápisnice.  

p.p. Ďorko – Majetková a finančná komisia prebrala tento materiál na svojom zasadnutí 

a zistili sme, že reálne náklady, aby mesto nebolo stratové sú zhruba na výške 47 € na občana 

s tým, že mesto navrhlo zvýšený poplatok z 30 € na 37 €. Komisia navrhuje zvýšiť tento 

poplatok na 40 € na občana a v dôchodkovom veku po 65 rokoch na 35 €.  

Dospeli sme k tomu vzhľadom na to, že sme mali možnosť porovnávať okolité obce, tak sme 

pod 45 € za odvoz komunálneho odpadu na občana nenašli žiadnu obec dookola.  

p.p. Rušinová – Slovinky? 

Primátor mesta – oni mali návrh z 20 € na 50 €, Spišská Nová Ves ide z 32 € na 50 €, 

Topoľčany napr. zo 40 € na 52 € a Prievidza zo 47,99 € na 73,20 €. 90 % miest a  obcí smeruje 

k tomu, že ide dvíhať poplatky za odpady, tak isto aj Kolinovce, Vojkovce, Slatvina, Kaľava 

atď. 

p.p. Ďorko – treba si uvedomiť aj to, že tá cena vyplýva aj z toho, že je k dispozícii MBU 

linka v Hincovciach lebo si predstavme, že by tá linka nebola a  mali by sa všetky tie odpady 

zvážať na skládku, tak by nás tie poplatky za odpady vyšli niekoľkonásobne viac.  

p.p. Rušinová – prepočítal si niekto, koľko to vychádza na občana na rok? Aká je to suma? 

Pýtam sa poslancov.  

p.p. Ďorko – no to bolo 37 € a ako komisia sme dali návrh 40 €. 

p.p. Rušinová – nie je to pravda, bolo to 37,23 €.  

Primátor mesta – áno, lebo je možnosť stanoviť to na jeden deň alebo na rok.  

p.p. Rušinová – a to sa nedalo zaokrúhliť?  
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Primátor mesta – dá sa.  

p.p. Rušinová – takú peknú sumu ste určili 37,23 € neviem, ako to budeme ľuďom 

vysvetľovať.  

p.p. Ďorko – preto sme to ako finančná komisia zmenili a  uzatvorili sme to nie podľa dní, ale 

zaokrúhlili sme to 40 € na rok pre občana.  

p.p. Rušinová - pre občana je to o 24 % viac. Ďalej, máme tu 0,140 € za kg váženého 

množstevného zberu drobného stavebného odpadu a ten poplatok sa zvyšuje z 0,024 € na 0,140 

€. Je to navýšenie o viac ako 400 %. Doteraz bol problém s nosením drobného stavebného 

odpadu na zberný dvor. Aj ty p. primátor, keď si bol odniesť odpad na zberný dvor, keď si b ol 

ako zástupca, tak si sa rozčuľoval, že aké je to drahé. Teraz ste tak zvýšili čiastku a  verte, že 

nikto nebude nosiť stavebný odpad na zberný dvor. Všetko sa bude hromadiť pri kontajneroch 

ako doteraz, tak ešte viac. Boli ľudia, čo už začali nosiť na zberný dvor, teraz už nebude nosiť 

nikto. Toto je suma, ktorú ste totálne prehnali a  s týmto určite súhlasiť nebudem.  

Pred dvomi rokmi, keď som navrhovala, aby sa urobili podzemné kontajnery, vtedy ľudia 

mohli platiť len za to, čo skutočne vysypú. Dobre viete, keď sme boli na exkurzii v Moldave,  

že zariadenie, ktoré je nad zemou má aj čítacie zariadenie, že v podstate odváži komunálny 

odpad, ktorý ľudia vysypú. Mohol by byť množstevný zber a ľudia mohli zaplatiť v skutočnosti 

len toľko, koľko by vysypali. Aj separácia by bola väčšia a množstvo komunálneho odpadu by 

sa znížilo. Mesto by nemuselo toľko platiť.  

Vtedy, keď sme navrhovali, že by sme zobrali úver, tak vtedy to malo stáť 500  000 €, boli by 

riešené celé Krompachy.  

Krompachy by mali podzemné kontajnery alebo antivandal kontajnery, vtedy si bol p. zástupca 

proti tomu, aj s p. poslancom Hojstričom, pretože mal si nejaké výhrady voči mojej osobe.  

Kvôli tomu máme bordel v meste, naši spoluobčania hliadkujú po meste, aktivačných 

pracovníkov je čim ďalej, tým menej a my platíme za odpad čím ďalej, tým viac. Krompachy 

mohli byť zahojené a teraz už podzemné kontajnery nikto neurobí, lebo inžinierske siete sa 

zahusťujú, úver je drahý a stálo by nás to minimálne trikrát toľko.  

Vidím, čo sa deje v meste a aká je reakcia ľudí. My platíme za odpad, ktorý nám tu nosia ľudia 

z okolitých obci. Sama som bola toho svedkom. Ak by sme mali podzemné kontajnery, ľudia 

by mali čipové karty a boli by len za toľko zaplatili, koľko by vysypali.   

p.p. Ontko – ja som nebol proti, ja som sa len zdržal toho, lebo tam bolo veľa nejasných 

otázok okolo toho.  

Primátor mesta – PO sa zdvíhajú poplatky o 19%. Čo sa týka stavebného odpadu, tak VZN 

nám nesedelo s tým, čo vyberal EKOVER. Teraz sme to my zdvíhali, lebo je tam započítaný aj 

odvoz. Je rozdiel, či sa tam dá polystyrén alebo sa to naloží tehlami. Nie je to tam napísané. 

Áno, malo to tam byť, preto to dávam na dovysvetlenie.  

p.p. Jendruch – k podzemným kontajnerom len toľko, že osobne som sa zúčastnil exkurzie 

v Moldave a mám informácie, že v Krompachoch sú vytipované miesta, kde by mohli byť 

umiestnene kontajnery, ale firma, ktorá nám vyváža odpad, nemá na to auto. Je to dobrý nápad. 

Zrejme každý rok sa budú zvyšovať ceny za odpad, tak by sme sa mali tým zaoberať, aby ľudia 

platili za odpad menej. Do podzemných kontajnerov sa človek nedostane a dovolím  si tvrdiť, 

že ideálne sú tie podzemné kontajnery a v meste by nebol bordel. 

Primátor mesta – p. poslanec ja som tam bol tiež a tiež som bol za podzemné kontajnery, ale 

momentálne podzemné kontajnery nie sú témou rokovania.  

p.p. Bagin – keď som tu prišiel, tak som sa pýtal, či bola vypracovaná odpadová štúdia alebo 

štúdia odpadového hospodárstva pre Krompachy. Nikto mi na to nevedel odpovedať.  

Vybudovať podzemné kontajnery, kde nebola vypracovaná štúdia, kde sa aký odpad bude 

vysypávať a v ktorých lokalitách, kde sa tvorí najviac odpadu, kde by boli umiestnené 
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kontajnery, toto nebolo. Čiže z môjho pohľadu by som nikdy nesúhlasil s návrhom stavať 

podzemné kontajnery, keď nie je vypracovaná nejaká š túdia. 

Primátor mesta – ako som povedal, momentálne nemáme tému podzemné kontajnery  

a ukončujem možnosť rozpravy.  

 

p.p. Ďorko predložil poslanecký návrh, aby sa zvýšil poplatok za komunálny odpad z 37,23 € 

na 40 € na občana a v dôchodkovom veku po 65 rokoch na 35 €.  

ZA poslanecký návrh: Jendruch, Dzimková, Hlaváč, Zahuranec, Ontko, Gula, Ďorko, Štancel,  

Bagin 

Zdržal sa:    0 

Proti:    Rušinová 

Poslanecký návrh prešiel. 

 

p.p. Rušinová – čiže podnikateľom sa nedvíha? 

p.p. Ďorko – im sa dvíhalo už predtým. 

 

Hlasovanie:  

Prítomných 10 poslancov MsZ.  

Za   : 8 – Jendruch, Dzimková, Hlaváč, Zahuranec, Ontko, Gula, Ďorko, Štancel 

Proti   : 1 – Rušinová  

Zdržal sa : 1 – Bagin  

MsZ prijalo uznesenie č. 13/D.2 viď pripojené k zápisnici (uznáša sa)  

 

Hlasovanie:  

Prítomných 10 poslancov MsZ.  

Za   : 8 – Jendruch, Dzimková, Hlaváč, Zahuranec, Ontko, Gula, Ďorko, Štancel 

Proti   : 1 – Rušinová  

Zdržal sa : 1 – Bagin  

MsZ prijalo uznesenie č. 13/C.3 viď pripojené k zápisnici (berie na vedomie)  

 

 

11. Návrh Doplnku č. 3 k VZN č. 2/2015 o určení miesta a času zápisu dieťaťa na 

plneniepovinnej školskej dochádzky             14.26 hod. 

 

Primátor mesta predložil písomný materiál, ktorý je prílohou tejto zápisnice. 

p.p. Rušinová – nerozumela som tomu materiálu. 

Ing. Ján Znanec, vedúci oddelenia školstva, kultúry a športu – vo VZN sme mali uvedený 

posledný zápis pre školský rok 2023/2024, tak je potrebné doplniť nové termíny zápisov pre 

školské roky 2024/2025 až do roku školského roku 2027/2028 tak, ako je uvedené vo VZN. 

 

Hlasovanie:  

Prítomných 10 poslancov MsZ.  

Za   : 10 – Jendruch, Dzimková, Hlaváč, Rušinová, Zahuranec, Ontko, Gula, Ďorko, 

Štancel, Bagin 

Proti   : 0  
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Zdržal sa : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 13/C.4  berie na vedomie viď pripojené k zápisnici  

 

Hlasovanie:  

Prítomných 10 poslancov MsZ.  

Za   : 10 – Jendruch, Dzimková, Hlaváč, Rušinová, Zahuranec, Ontko, Gula, Ďorko, 

Štancel, Bagin 

Proti   : 0  

Zdržal sa : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 13/D.3 uznáša sa viď pripojené k zápisnici  

 

 

12. Návrh Doplnku č. 6 k VZN č. 2/2019 o príspevkoch na čiastočnú úhradu nákladov na 

školách a v školských zariadeniach      14.28 hod. 

 

Primátor mesta predložil písomný materiál, ktorý je prílohou tejto zápisnice. 

 

Hlasovanie:  

Prítomných 10 poslancov MsZ.  

Za   : 10 – Jendruch, Dzimková, Hlaváč, Rušinová, Zahuranec, Ontko, Gula, Ďorko, 

Štancel, Bagin 

Proti   : 0  

Zdržal sa : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 13/C.5 viď pripojené k zápisnici (berie na vedomie)  

 

Hlasovanie:  

Prítomných 10 poslancov MsZ.  

Za   : 10 – Jendruch, Dzimková, Hlaváč, Rušinová, Zahuranec, Ontko, Gula, Ďorko, 

Štancel, Bagin 

Proti   : 0  

Zdržal sa : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 13/D.4 viď pripojené k zápisnici (uznáša sa )  

 

 

13. Návrh Doplnku č. 2 k Štatútu Zboru pre občianske záležitosti pri MsZ 

v Krompachoch         14.29 hod.

  

Primátor mesta predložil písomný materiál, ktorý je prílohou tejto zápisnice. 

p.p. Rušinová – došlo k zvýšeniu poplatkov na základe požiadaviek členiek ZPOZu. 

Najvyšší nárast je pri pohreboch, lebo veľmi málo osôb chce pri týchto občianskych 

pohreboch pracovať. Navýšenie bolo z dôvodu požiadaviek dobrovoľných pracovníčok, ktoré 

sú v ZPOZe 
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Hlasovanie:  

Prítomných 10 poslancov MsZ.  

Za   : 10 – Jendruch, Dzimková, Hlaváč, Rušinová, Zahuranec, Ontko, Gula, Ďorko, 

Štancel, Bagin 

Proti   : 0  

Zdržal sa : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 13/B.12 viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) 

 

 

 

14. Návrh VZN 03/2023 o poplatkoch za znečisťovanie ovzdušia prevádzkovateľmi 

malých zdrojov znečisťovania ovzdušia                                            14.31 hod. 

       

Primátor mesta predložil písomný materiál, ktorý je prílohou tejto zápisnice. 

p.p. Rušinová – aký to bude mať dopad na rozpočet mesta a či to máte vyčíslené lebo  

nevidím, že by to bolo niekde vyčíslené. Ja viem, že to vyplýva zo zákona, ale chcela by som 

vedieť finančnú analýzu. 

Primátor mesta – mesto príde o cca 3 000 €. 

 

Hlasovanie:  

Prítomných 10 poslancov MsZ.  

Za   : 10 – Jendruch, Dzimková, Hlaváč, Rušinová, Zahuranec, Ontko, Gula, Ďorko, 

Štancel, Bagin 

Proti   : 0  

Zdržal sa : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 13/C.3 viď pripojené k zápisnici (berie na vedomie) 

 

Hlasovanie:  

Prítomných 10 poslancov MsZ.  

Za   : 10 – Jendruch, Dzimková, Hlaváč, Rušinová, Zahuranec, Ontko, Gula, Ďorko, 

Štancel, Bagin 

Proti   : 0  

Zdržal sa : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 13/B.13 viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) 

 

 

15. Návrh na schválenie Zriaďovacej listiny Mestských detských jaslí na Ulici Mikuláša 

Šprinca 1378/6, Krompachy                                         14.33 hod. 

 

Anna Nemčíková, prednostka MsÚ predložil písomný materiál, ktorý je prílohou tejto 

zápisnice. 

p.p. Rušinová – koľko deti je v jasliach. 

Anna Nemčíková, prednostka MsÚ – aktuálne je v jasliach 5 detí. Dnes je pre vysokú 

chorobnosť len jedno dieťa. Od 1.1. 2024 budeme mať 4 deti, ale už sa nejaké mamičky  

hlásia, že uvažujú o tom, že by umiestnili svoje deti do jaslí, ale niektoré mamičky majú  

požiadavky, ktoré nemáme zahrnuté v Štatúte detských mestských jaslí. 

p.p. Rušinová – aké? 
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Anna Nemčíková, prednostka MsÚ – napr. užívanie látkových plienok, nevieme kde by sme  

tie plienky dali, keďže tam nie je práčovňa. Budeme ich dávať do mikroténových vrecúšok 

a tie vrecúška dáme do skrinky dieťaťa? Budeme sa musieť s mamičkou porozprávať. 

Povedala, že sa ozve. Nejaký nával detičiek do jaslí nemáme. 

p.p. Rušinová – keď chodili naše deti do jasličiek, tak bolo 12 až 13 detí. 

Anna Nemčíková, prednostka MsÚ – jasle sa propagujú, rozprávame s potencionálnymi  

mamičkami, ktoré by mohli umiestniť svoje deti do jaslí. Propagácia a reklama zariadenia je  

adekvátna. 

p.p. Zahuranec – môj syn má 8 rokov, chodil do jaslí od 1 roka a niekedy to stálo 200 € 

a keď chodil druhý syn, tak to stálo 300 €, tak myslím si, že 350 € nie je veľa. Len tí  

rodičia musia asi chcieť ísť do práce, aby tam deti umiestnili. 

 

Hlasovanie:  

Prítomných 10 poslancov MsZ.  

Za   : 10 – Jendruch, Dzimková, Hlaváč, Rušinová, Zahuranec, Ontko, Gula, Ďorko, 

Štancel, Bagin 

Proti   : 0  

Zdržal sa : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 13/C.8 viď pripojené k zápisnici (berie na vedomie) 

 

Hlasovanie:  

Prítomných 10 poslancov MsZ.  

Za   : 10 – Jendruch, Dzimková, Hlaváč, Rušinová, Zahuranec, Ontko, Gula, Ďorko, 

Štancel, Bagin 

Proti   : 0  

Zdržal sa : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 13/B.14 viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) 

  

 

16. Prehodnotenie Zmluvy o poskytnutí dotácie zo štátneho rozpočtu prostredníctvom 

rozpočtu Ministerstva kultúry SR na rok 2022 – Obnova NKP č. 2354/1 Železiareň, 

zlievareň, Stará Maša, Krompachy                              14.38 hod. 

 

Primátor mesta predložil písomný mateirál, ktorý je prílohou tejto zápisnice. 

p.p. Ďorko –  Majetková a finančná komisia odporúča ukončiť zmluvu a v budúcnosti sa 

uvidí, či sa nájde nejaká snaha z vlády pokračovať v obnove, lebo teraz by to stálo mesto veľa 

peňazí. 

p.p. Zahuranec – Komisia výstavby, územného plánu, životného prostredia a ochrany 

prírody navrhuje zrušiť túto zmluvu. 

p.p. Rušinová – ja budem proti, pretože ty p. poslanec Jendruch si pamätáš, že sme to 

opravovali, keď bola celá strecha prepadnutá, neboli žiadne stropy, mesto žiadalo o dotácie 

a začínali sme od 40 000 €. Druhú polovicu zaplatilo mesto, aby sme stavbu dostali pod 

strechu a mohli zatvoriť okná. 

Dalo sa ísť ešte do nórskych fondov, ale podmienky boli veľmi ťažké. Mesto v tom období 

tieto fondy nemohlo využiť. 
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Nikdy za 16 rokov sme nemohli požiadať o takúto vysokú sumu, pretože maximálne sumy 

boli 50 000 € až 60 000 €. Robilo sa na tom postupne. Stavba bola rozkradnutá, rozbitá 

a vedľa je stavba, kde tiež padá strecha. Treba s tým niečo robiť. Je to jediná historická 

pamiatka, ktorú v meste máme. Viem, že suma je vysoká. 

Dal sa urobiť rozpočet na ďalšie práce, aj keď som vravela, aby sa to dalo inému 

rozpočtárovi. Mohla sa prijať iná možnosť, neprijala sa. Keď teraz vrátime túto dotáciu, 

neviem, kedy bude ďalšia možnosť získať peniaze späť. Nebude nás to stáť 1 500 000 €, ale 

viac. Neviem, či mesto nájde na to finančné prostriedky. Je mi ľúto, že to skonči tak, ako to 

skončí. Tak to bolo aj s domovom sociálnych služieb. Teraz výzva nie je, neviem, či ešte 

niekedy bude. Toto je naša krompašská hrdosť. O chvíľu to padne a bude škoda peňazí, ktoré 

sme do toho dali. Pochybujem, že keď teraz peniaze vrátime, tak že dostaneme ďalšie. 

Je to na vás pani poslanci, ja budem hlasovať proti. Je to niekoľkoročná práca nielen moja, ale 

aj zamestnancov MsÚ. Trápili sme sa s tým. V rezervnom fonde sa určite zvýšia finančné 

prostriedky, lebo nerobí sa dom sociálnych služieb, detské ihrisko na Lorencovej ulici, takže 

myslím si, že by sa mohli zdroje nájsť. Neviem, prečo sa to neschvaľuje, ale berie na 

vedomie, keďže bola táto akcia schvaľovaná. 

Ing. Eva Stehlíková, vedúca oddelenia majetku a regionálneho rozvoja – nebolo to 

schvaľované. 

p.p. Rušinová – som za, aby sa zrušila zmluva s dodávateľom. Keď sa táto dotácia vráti, už 

ju nemusíme v blízkom čase získať späť, lebo je veľa projektov v rámci republiky, ktoré budú 

mať prioritu. 

p.p. Bagin – nie je urobená žiadna zmluva s projektantom, iba objednávka. Do budúcna by 

som odporúčal, aby sa robili radšej zmluvy o dielo, aby sa predchádzalo takýmto podobným 

excesom. 

p.p. Zahuranec – pri takýchto veľkých zákazkách treba kontrolovať projektovú 

dokumentáciu a je tam napísané, že od 5. mesiaca sa tam nič nerobí, tak čo sa tam potom 

dozoruje? 

Primátor mesta – suma je extrémne vysoká, mesto vie túto sumu použiť na niečo iné. Ja som 

osobne za to, aby sa to vrátilo, lebo dotovať to cez milión eur z mestského rozpočtu, tak mi to 

príde také, že my dotujeme štát a nie štát nás. 

p.p. Rušinová – navrhovala by som, aby ste vypísali súťaž a dodávateľ aj s cenou pôjde dole 

a až potom vracať dotáciu. 

Primátor mesta – dátum dokončenia stavby je nereálny. 

p.p. Bagin – vieme nejaký prehlaď dotácií, ktoré sú na tieto kultúrne pamiatky? 

Primátor mesta – momentálne sa všetko pozastavilo a uvidíme, čo bude ďalej. 

 

Hlasovanie:  

Prítomných 10 poslancov MsZ.  

Za   : 10 – Jendruch, Dzimková, Hlaváč, Rušinová, Zahuranec, Ontko, Gula, Ďorko, 

Štancel, Bagin 

Proti   : 0  

Zdržal sa : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 13/E.1 viď pripojené k zápisnici (súhlasí)  
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Hlasovanie:  

Prítomných 10 poslancov MsZ.  

Za   : 8 – Jendruch, Dzimková, Hlaváč, Ontko, Gula, Ďorko, Štancel, Bagin 

Proti   : 0 

Zdržal sa : 2 - Zahuranec, Rušinová 

MsZ prijalo uznesenie č. 13/C.9 viď pripojené k zápisnici (berie na vedomie)  

 

 

 

17. Správa o výsledku hlavnej kontrolórky                          14.52 hod. 

 

Ing. Marta Legátová, hlavná kontrolórka mesta Krompachy predložila písomný materiál, 

ktorý je prílohou tejto zápisnice. 

p.p. Rušinová – chcela by som poďakovať riaditeľovi Mestských lesov Krompachy za jeho 

prácu, lebo pod jeho vedením sa mestské lesy spamätávajú. Som rada, že ho máme. 

Primátor mesta – v relácii RTVS bola reportáž, že tu bolo trojdňové sympózium lesákov 

v Tatrách s tým, že na konci prišli aj do Krompách a my sme mali tú česť ich všetkých 

privítať a veľmi si chválili prístup mesta a mestských lesov. Veľká vďaka patrí                     

Ing. Sajdákovi, ako sa stará o naše lesy.  

 

Hlasovanie:  

Prítomných 10 poslancov MsZ.  

Za   : 10 – Jendruch, Dzimková, Hlaváč, Rušinová, Zahuranec, Ontko, Gula, Ďorko, 

Štancel, Bagin 

Proti   : 0  

Zdržal sa : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 13/C.10 viď pripojené k zápisnici (berie na vedomie) správu 

o výsledku kontroly 

 

 

 

18. Návrh plánu kontrolnej činnosti na I. polrok 2024                                 14.55 hod. 

 

Ing. Marta Legátová, hlavná kontrolórka mesta Krompachy predložila písomný materiál, 

ktorý je prílohou tejto zápisnice. 

 

Hlasovanie:  

Prítomných 10 poslancov MsZ.  

Za   : 10 – Jendruch, Dzimková, Hlaváč, Rušinová, Zahuranec, Ontko, Gula, Ďorko, 

Štancel, Bagin 

Proti   : 0  

Zdržal sa : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 13/B.15 viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) plán kontrolnej 

činnosti na I. polrok 2024 
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19. Návrh harmonogramu zasadaní MsZ v Krompachoch na rok 2024              14.57 hod. 

 

Primátor mesta predložil písomný materiál, ktorý je prílohou tejto zápisnice. 

p.p. Rušinová – prečo je termín február a hneď marec? 

Primátor mesta – hlavnou témou marcového MsZ budú dotácie. 

 

Hlasovanie:  

Prítomných 10 poslancov MsZ.  

Za   : 10 – Jendruch, Dzimková, Hlaváč, Rušinová, Zahuranec, Ontko, Gula, Ďorko, 

Štancel, Bagin 

Proti   : 0  

Zdržal sa : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 13/B.16 viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) 

 

 

20. Interpelácie poslancov MsZ       14.59 hod. 

S interpeláciami nevystúpil nikto z poslancov MsZ. 

 

 

 

21. Rôzne          14.59 hod. 

 

   

22. Diskusia          14.59 hod. 

 

p.p. Rušinová – nabudúce poprosím zmeniť bod rôzne a tak interpelácie. Chcem sa 

opýtať, prečo nebol spracovaný rozpočet? 

Primátor mesta – všetci stavajú svoje rozpočty na vode. Mal som možnosť rozprávať 

s primátormi a starostami na ZMOSe a veľmi veľa samospráv ide do provizória. 

Nebudem stavať niečo na vode. Predchádzajúce roky sme išli tiež do provizória, takže 

ja nevidím v tom problém. Radšej mať dobre poskladaný rozpočet a držať sa ho, ako 

mať potom 200 rozpočtových opatrení.  

p.p. Rušinová – bola som teraz svedkom na Slovinskej ulici, kde je sneh na jednej 

strane a na druhej strane chodníka, išla mamička s kočiarom a auto TAXI služby išlo  

neskutočne rýchlo. Mamička s kočiarom sa musela uhnúť do snehového záveja. Taxík 

nezastavil, ani nič. Na Slovinskej ulici po chodníku je autostráda, aj keď je tam zákaz 

vjazdu. Je to v poriadku pokiaľ tam ide prevažná väčšina ľudí, ktorí tam bývajú, keď 

potrebujú vyniesť tovar alebo keď tam ide sanitka, ale taxikári a kuriéri tam teraz 

chodia veľmi rýchlo. 

Chcela by som požiadať MsP, aby trošku dala dôraz na to, aby sa odkontrolovali vodiči 

nielen na Slovinskej ulici, ale aj na Lorencovej ulici. Neviem, či čakáme na to, kedy sa 

stane nejaké nešťastie na Slovinskej ulici.  Tam nie je chodník, ten chodník slúži aj ako 

cesta, aj ako chodník. Asfalt sme tam dali urobiť preto, lebo ľudia zo Slovinskej č. 3, 4, 
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5 nemajú iný prístup, pretože zozadu sa nedá prejsť dole kopcom s taškami. Tam je 

veľký problém. Keby títo vodiči chodili slušne, pomaly, aby počkali, kým mamičky 

s deťmi alebo oteckovia s deťmi prejdú. Chcem Vás poprosiť, aby ste v tejto veci niečo 

urobili. 

Pán primátor, chcem sa ďalej opýtať, čo mieniš ďalej robiť s Denným centrom seniorov 

a Denným stacionárom, lebo tam to je zlé. Ja som prosila pani prednostku, aby sa prišla 

pozrieť do Denného centra seniorov a viem, že si to zakázal. Personálne veci sú 

v kompetencii prednostu, tak neviem, prečo by mali zamestnanci chodiť za tebou so 

žabomyšími vojnami. Prevádzkovať Denný stacionár a mať tam 1,5 človeka a dve 

opatrovateľky. Neviem, či to je efektívne. Viem, že štát platí opatrovateľky, takže 

poprosím, aby ste porozmýšľali nad tým, pretože naozaj sú tam zlé vzťahy.  

Primátor mesta – čo sa týka Denného stacionára a osôb, ktoré tam pracujú, tak to 

nechám na vedúceho oddelenia organizačno-správneho a sociálnych vecí, Ing. Ivanča. 

Včera som mal možnosť rozprávať s p. Böhmerovou a bol som zhrozený z toho, čo sa 

tam deje, nakoľko sa tieto informácie ku mne vôbec nedostali.  

p.p. Rušinová – p. prednostka má na starosti pracovné vzťahy.  

Primátor mesta – ani k p. prednostke. 

p.p. Rušinová – lebo si jej dal zaracha. 

Primátor mesta – to nie je výsledok toho, čo sa dialo pred týždňom, ale to je výsledok 

toho, čo predtým tomu nasledovalo. Malo to byť známe už skôr. Nebolo to známe ani 

mne, ani p. prednostke. Mňa to mrzí, že k tomuto došlo a v piatok ráno o 9.00 hod. 

máme stretnutie s pracovníčkami Denného centra seniorov a Denného stacionára. Tieto 

vzťahy sa musia dať dokopy. Pre mňa je priorita, aby Denné centrum seniorov 

fungovalo, preto si zavolám obidve pracovníčky a prejdeme si to. Zatiaľ mám len 

jednostranné informácie.  

Ing. Ján Ivančo, vedúci oddelenia organizačno-správneho a sociálnych vecí – 

začnem s detskými jasľami, kde kapacita tiež nie je naplnená a máme tam 

zamestnankyne, ktoré sú na 15 detí. Sú predpisy na určitú kapacitu, kde je stanovený 

počet zamestnancov celkovo, ale aj počet odborných zamestnancov. Na daný počet 

klientov sociálnej služby denného stacionára, napr. na piatich klientov sú dvaja 

zamestnanci. Žiadosti, ktoré prišli, ale nedotiahli sa do konca z toho dôvodu, že klienti 

nenastúpili na poskytovanie tejto sociálnej služby, tak tých žiadostí bolo 7 alebo 8. 

Momentálne jedna klientka chodí každý deň a jedna každý druhý deň. Je to niečo ako 

bývalý domov dôchodcov. Tam idú iba ľudia, ktorí potrebujú zabezpečiť svojich 

príbuzných, rodičov a väčšina si vyberie domácu opatrovateľskú službu. Ľuďom je 

ponúknutá aj služba v dennom stacionári. 

My máme poplatok, ktorý je lacnejší než opatrovateľská služba. Opatrovateľskú službu 

sme naposledy dvíhali na 1,60 € za hodinu. V Dennom stacionári je poplatok podľa 

stupňa odkázanosti klienta cca 0,50 €, 0,60 € a 0,70 € za hodinu, teda je nižší a aj tak si 

ľudia vyberú poskytovanie opatrovateľskej služby priamo v domácnosti. Aj teraz od 

nového roku je požiadavka o poskytovanie opatrovateľskej služby o  občana na celý 

deň. Niektoré osoby majú problém s dopravením sa do stacionára, je potrebné, aby ich 

niekto vozil. Momentálne nie je o Denný stacionár záujem. 
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Obci Slovinky skončil projekt opatrovateľská služba a mali sme požiadavky 

o opatrovateľskú službu z Krompách, ale my to máme nastavené len pre svojich 

občanov, ale ponúkli sme im, že máme možnosť voľného miesta v Dennom stacionári. 

Žiaľ, nie je žiadna spätná väzba o  využitie tejto služby. 

Mgr. Jozef Kuna, náčelník MsP – ja sa vyjadrím ku chodníku na Slovinskej ulici. 

Napadol sneh a toto sú problémy všade na sídliskách. Čo sa týka Slovinskej ulice, tak 

túto komunikáciu nemôžeme nazvať komunikáciou, je to chodník. Sú dve možnosti, 

buď sa ten chodník uzavrie alebo sa tam vybuduje cesta. Dovtedy tam neurobíme nič. 

Merať rýchlosť sa tam nemôže lebo je to chodník.  

p.p. Rušinová – opäť som sa nedozvedela ako sa dá, ale ako sa to nedá.  

Mgr. Jozef Kuna, náčelník MsP – ja som povedal, ako sa to dá a to buď sa tam 

chodník uzavrie, bude tam rampa a tí, ktorí tam majú trvalý pobyt, tak budú mať čip 

alebo sa tam vybuduje cesta. Ty si to predstavuješ asi tak p. poslankyňa, že každý deň 

tam postavíme hliadku, ktorá to bude kontrolovať, lebo chlapci tam chodia 

a samozrejme to budem komunikovať s riaditeľom OO PZ SR. Nič iné tam teraz 

neviem urobiť. 

p.p. Rušinová – p. náčelník, ja som myslela, že nejakým spôsobom pomôžeš, lebo tým, 

že tam nie je iný prístup, tak autá, taxíky, kuriéri majú možnosť prejsť k bytovkám č. 

7,8 aj zo strany od p. Martona. Nevyužívajú túto možnosť a prechádzajú cez celý 

chodník. Keď príde k pacientovi sanitka, ale aj keď príde taxík pre imobilného človeka, 

nech s páči, ale nech nechodia rýchlo. Chcem, aby hliadky upozornili vodičov najmä 

kuriérov, aby nešli 50 – 60 po tom chodníku, ale trošku s citom. V lete nie je problém 

lebo uhneš sa, ale teraz v zime keď je sneh, tak je. 

Mgr. Jozef Kuna, náčelník MsP – pokiaľ máme službu, tak budú tam chodiť chlapci 

vo zvýšenej miere a oboznámim o tom aj OO PZ SR. Merať rýchlosť sa tam nedá, lebo 

tam je chodník alebo tam možno umiestniť retardéry a tie by mohli byť aj na 

Lorencovej ulici pri Centrume. 

Primátor mesta – ani nie je pri Centrume, ale skôr pri Lorencovej 7. Nedávno tam bola 

havária, malý chlapec vletel rovno pod auto. Auto aj pri malej rýchlosti nedokázalo 

pribrzdiť. Možno tu by sa to hodilo.  

p.p. Bagin – na Horskej ulici je to isté, ale chcel som niečo iné. Pozrel som si, aké 

výzvy sú vypísané a chcem sa opýtať, či sme žiadali niečo z plánu obnovy. Do 1. 

decembra 2024 sa dajú prijímať žiadosti na obnovu historických budov. Chcel som len 

navrhnúť, či by to nebolo nejaké riešenie na čerpanie dokončenia budovy konkrétnej 

stavby. Napr. aj tá budova ako je ZUŠ. 

Primátor mesta – čo sa týka ZUŠ, tak tam je podmienka, že viac ako 20% priestorov 

nesmie byť prenajatých. 

p.p. Bagin – a my máme zmluvu s niekým? 

Primátor mesta – no keď sa pozrieš, tak má tam obchod p. Kovaľová, aj Altan a to 

ďaleko viac prevyšuje ako ten priestor. 

p.p. Bagin – do kedy máme s nimi uzatvorené zmluvy? 

Primátor mesta – to sú nebytové priestory Termokomplexu, netuším, na ako dlho majú 

zmluvy. 

p.p. Bagin – toto by bolo možno riešenie na dokončenie historických budov.  
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Primátor mesta – je tu zámer, že aj kultúrny dom by sa v priebehu budúceho roka 

obnovil, pevne verím, že sa nám to podarí a potom by sme pokračovali aj s obnovou 

ZUŠ. 

p.p. Hlaváč – neviem, či retardér na Lorencovej ulici je práve dobrý nápad, lebo 

v niektorých štátoch bolo, že je to nebezpečné pre zdravotnú pomoc lebo prevážajú 

pacientov. Aj po tejto ulici chodia sanitky, keď je napr. uzavretá hlavná cesta. 

Primátor mesta – dôležité je, aby nedošlo k nešťastiu keď sa napr. oteplí. Vidím to na 

Mlynskej ulici, Zemanskej ulici, Lorencovej ulici. Ukazujú, že kto má akú silnú 

motorku, aké má silné auto. Slušnosť od ľudí sa vytráca a  to je na tom najhoršie.  

p.p. Rušinová – retardéry, ktoré sú na M. Šprinca, tak veľké šťastie, že sú tam dva. 

Keby tam neboli, tak neviem, koľko nešťastí by sme tu už mali, lebo ľudia vyjdú 

z kostola a idú po ceste a tak tam auto musí spomaliť.  

p.p. Jendruch – od Martona je dopravná. značka zákaz vjazdu. 

Mgr. Jozef Kuna, náčelník MsP – ja viem, že tam je dopravná značka, ale povedzme 

si pravdu. Tak buď bude táto dopravná značka platiť pre každého alebo pre nikoho. 

Budeme to kontrolovať takým spôsobom, že sa dohodneme s OO PZ SR, že buď sa tam 

zakáže prejazd a cez ten chodník neprejde nikto, alebo sa to bude tolerovať. My to 

neignorujeme, my to tolerujeme, lebo je tam veľa vchodov a aj obyvateľov je tam tiež 

dosť. Nemáme problém porozprávať s taxikármi a upozorníme ich, aby chodili 

normálne alebo sa porozprávame s donáškarmi.  

p.p. Jendruch – ja byť tá mamička s kočiarom, tak sa neuhnem a volám políciu. 

    

        

23. Záver          15.24 hod.

    

Primátor ukončil 13. zasadanie MsZ. Všetkých prítomných pozval na Vianočné trhy, ako aj 

na primátorsky punč a zaželal príjemné vianočné sviatky a v novom roku 2024 veľa zdravia, 

pracovných a osobných úspechov. 

 

 

V Krompachoch 13.12.2023 

 

Zapísala: Mgr. Lucia Saloková 

 

 

Anna NEMČÍKOVÁ      Ing. Dárius DUBIŇÁK 

    prednostka MsÚ                                                                                     primátor mesta 

 

 

O V E R O V A T E L I A: 

Igor JENDRUCH, poslanec MsZ 

Mgr. Oľga DZIMKOVÁ, poslankyňa MsZ 

 

 


